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Obracím se na Vás ohledně problémů, které ted' mám a chtěla bych o něco požádat. 

Dva až tři dny v týdnu máme ve vjezdu popelnice pana s odůvodněním, že před svoje 
parkující auto si je nedá, že by mu bránily ve výjezdu, a navíc stojí na městském pozemku. 

Přitom by mohl parkovat jako první auto v řadě parkovacích míst, to není o moc dále. 

Když jsem dala květináč před výlohu, aby alespoň tam nestála auta a děti se k ní dostali, tak 
opět zasáhli . Květináč stále někam přemisťují, upozornění že tam není parkovací 
místo hodili mimo, jindy byl přes moji cedulku přilepen lístek, že to není soukromý pozemek a 
květináč byl odstraněn na schody. 

Ten květináč pana nijak neomezuje, a přesto se tím zabývají. 

Chtěla bych požádat o zpětné odkoupení mého bývalého pozemku. Pro město nemá žádný 
význam, a proto žádnou ztrátu neutrpí, navíc získá peníze, naopak jak mi praxe ukázala, pro 
mne to zajistí teď i v budoucnu možnost bez problémů užívat svůj pozemek. 

Je to i s ohledem na bezpečnost. Pokud tam parkuje auto, musí se vyjíždět rovně 
k protějšímu domu a pak se postupně vytáčet. Pokud bude možnost stáčet vozidlo kolem 
rohu domu, řidič dřív a bezpečněji uvidí, zda z kopce přijíždí nějaké vozidlo 

Je pro mne stresující, že nemám možnosti bránit se člověku, který mě tři roky vláčí po 
soudech, zve si úředníky z Děčína, aby mě znemožnil užívání mého pozemku jen proto, že ho 
zadarmo spoluužíval a nabyl dojmu, že na užívání má větší nárok než já, jako majitel a osoba 
platící poplatky. 

Pokud by stavební úřad, který panu povolil stavební úpravu na změnu vstupu do 
nemovitosti vyžadoval kolaudaci, nebo udělal kontrolu, přišel by na to, že pan nevyužil 

pozemek č.234 který má uveden ve stav. povolení na zřízení přístupové cesty, musel by to 
vyřešit a já mohla být ušetřena dnešních problémů. 

Další spor máme ohledně plotu, kdy pan odstranil zeminu od podezdívky až pod 
spodní hranu podezdívky a ta se vlivem toho i s plotem naklání. Přes opakované žádosti o 
nápravu a potvrzení stavu příslušníky policie k opravě nedošlo a já to budu nucena řešit 
soudně. Ani na tomto stavu nenesu vinu, ale musím snášet zlobu, která vznikla. 

Toho nepříjemného je moc, a tak bych byla ráda, kdyby alespoň zpětné odkoupení mého 
bývalého pozemku část problémů vyřešilo. 

Doufám, že mou žádost pochopíte a bude možné ji vyhovět. 

P.S. 28. 10. Se to povedlo. Květináč je opět na schodech a před výlohou parkuje 
auto. 
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